
Stanovisko pedagogů Gymnázia Havlíčkův Brod

Pedagogové  Gymnázia  Havlíčkův  Brod  nesouhlasí  s návrhem  na  sloučení 

Gymnázia Havlíčkův Brod se Střední zdravotnickou školou a Vyšší odbornou školou 

zdravotnickou Havlíčkův Brod.

Gymnázium Havlíčkův Brod má mezi středními školami v Kraji Vysočina stabilní 

místo. Z hlediska odhadovaného demografického vývoje ani z hlediska očekávaného 

zájmu o gymnaziální typ výuky se škola nemusí obávat o svoji budoucnost.

Naopak sloučení gymnázia s jinou střední školou negymnaziálního typu povede 

k jejímu  oslabení  v soutěži  s dalšími  gymnázii  v regionu,  jež  budou  fungovat 

samostatně  (Gymnázium  Chotěboř,  Gymnázium  Dr.  A.  Hrdličky  Humpolec, 

Gymnázium  Jihlava,  Gymnázium  Žďár  nad  Sázavou).  O  důvodnosti  této  obavy 

svědčí příklady gymnázií  ve Světlé  nad Sázavou a v Ledči nad Sázavou, jež byla 

v minulosti s jinými středními školami sloučena a jež v současné době mají reálný 

problém s udržením naplněnosti jednotlivých tříd.  

Projednáno a odsouhlaseno na pedagogické radě dne 30. 6. 2011


